
A Katolikus Rádióról 
 
Több, mint négy éve járok már egy imaközösséggel a Katolikus Rádióba havonta egyszer 

élő rózsafüzért imádkozni. Így rendszeresen megfordulok benn, a stúdió körül minden 
hónapban. 

Természetesen engem is komolyan érintett a Katolikus Rádió középhullámú sugárzásának 
leállása 2011. január 16-án. Napi hallgatója voltam, igen jó volt minden nap az evangéliumot 
meghallgatni, a híreket és egyéb műsorokat is. Azóta is küzdök, hogy minden nap eszembe 
jusson előszedni a Bibliát, kikeresni a napi evangéliumot és elolvasni azt. Egyszerűbb volt az 
adásidőhöz igazodni és ott hallgatni, és úgy elmélkedni rajta. 

Azóta a Katolikus Rádió Székesfehérváron és Szombathelyen megnyert egy-egy helyi URH 
frekvenciát. Szegeden elveszítette a pályázatot. Most hallottam a Rádióban, hogy újabb két-
három frekvencia megnyerésére van rövidesen esély, melyben budapesti frekvencia is lesz. Ez 
örvendetesen hangzik. Ugyanakkor elgondolkoztam azon, hogy az eddig megnyert 
pályázatokon és a továbbiaknál is napi 6 órát szigorúan helyi adást kell adni mindenhol, 
minden városban, ahol megszólal a Rádió adása. Ez szintén szépen hangzik elsőre, hiszen 
mindenkit talán jobban izgatnak a helyi dolgok, mint az országosak. Mégis gyakorlati 
emberként felmerül bennem a kérdés, hogy milyen módon lehet a helyi adásokat biztosítani? 
Csak úgy, hogy minden városban kell bérelni egy helyiséget, ahol kb. három alkalmazott 
dolgozik a megfelelő technikai felszereléssel, hogy a napi műsort minden nap összeállítsák (a 
helyit). És ezt minden városban biztosítani kell. Tudjuk, hogy a legdrágább a munkaerő, a 
járulékfizetési kötelezettségekkel együtt. A jó szakemberek, akik jó műsort tudnak csinálni, 
azok még „drágábbak” – minden városban… 

Ez éves szinten sok száz millió Ft plusz költséget fog jelenteni a Katolikus Rádiónak. És 
mindemellett „természetesen” se Felvidék, se Délvidék, se Erdély a Katolikus Rádiót a 
továbbiakban nem fogja tudni hallgatni, mert a városi adók csak az adott városban, esetleg 
annak közeli környezetében sugároznak. Lehet, hogy már a falvak egy részében sem lesz 
hallgatható. 

Imádkozzunk és engeszteljünk a döntéshozókért, hogy hazánk lelki felemelkedését szolgáló 
döntések szülessenek! 
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